
Vážený pane starosto, 
  
se zájmem jsem si poslechl záznam z posledního zasedání zastupitelstva Vaší obce, zvláště 
pasáž o škole a důvodu vypovězení smlouvy o spádovosti. 
Protože jsem od zastupitelky Červínové zaslechl i něco o tom, že lžu, tak uvádím následující a 
prosím o zveřejnění tohoto stanoviska na Vašich stránkách: 
  

1. Smlouva o spádovosti byla vypovězena pouze z jednoho jediného důvodu, aby byla 
prioritně zachována kapacita pro všechny děti z Vinoře. To bylo akcentováno při 
všech jednáních se zástupci Přezletic, vypovězení smlouvy jsme 
avizovali  s dostatečným předstihem i doběhem. 
Údaje a úvahy  o tom, že jsme vypovězením spádovosti chtěli vytvořit volné kapacity 
pro Kbely nebo pro kterékoliv jiné obce nebo městské části na úkor těch 
přezletických, jsou holým nesmyslem. 
Děti z Přezletic vždy patřily k naší škole a mně osobně je velice líto, že je nemůžeme 
přijmout díky prudkému nárůstu počtu našich školáků. Do školských zařízení jsme 
přitom investovali ca. 200 milionů, aby se  vinořské děti dostaly do místní školky a 
školy... 

 
2. Postavení nové školy ve Kbelích nikterak neovlivňuje a nemění naše rozhodnutí, které 

bylo, je a jistě i bude, naprosto konstantní:  zajištění dostatečných míst pro vinořské 
děti. 
Přijímání dětí z okolních obcí bude pouze výjimečně v případě nenaplnění kapacit tříd 
našimi dětmi – o tom rozhoduje základní škola a její ředitel. I o tom jsme informovali 
na všech jednáních. 

  
Pokud by Vám a Přezleticím kdokoliv dával falešně naděje, je mi to líto, není to ale 
oficiální stanovisko Vinoře. 

  
  
S přátelskými pozdravy 
  
Fr.švarc	


